
                                       Protokół z  XII Sesji Rady Gminy Celestynów

                                                        odbytej w dniu 29 września 2011 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                            -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                          -              Agnieszka Kurek
Sekretarz Gminy                                         -              Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi                                                         -               wg  załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący Rady  -   Mirosław Szyda  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości. 
Stwierdził, iż na sali znajduje się 15 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy 
prawomocnych uchwał.  

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a) szczegółowego określenia sposobu konsultacji z radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami
         pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

                    działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach
                    dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

    b) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
         w miejscowości Tabor,
    c)  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy
         Celestynów,
    d)  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy
         Celestynów,
    e) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy
         Celestynów,
    f) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej,
    g) rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy,
    h)  rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy,
    i) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów,
    j) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2011-2020.

          3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4.  Zapytania Radnych.
         5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych.
         6. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         7. Sprawy różne.
         8. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 lipca 2011 roku.
         9. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad 2 projektów 
uchwał dotyczących oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy 
Celestynów (pkt c i d) ze względu na nieścisłości dotyczące tych projektów uchwał i braki w dokumentach.

Wniosek został przyjęty. (14 głosów za, 1 wtrzymujący)

Przewodniczący Komisji  Infrastruktury, Bezpieczeństwa    Publicznego  i Ochrony Środowiska 
 Radny Jacek Strzeżysz wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał:
1.  przystąpienia  do  rządowego  programu  pn.,,  Narodowy  Program  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  –  EtapII  – 
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”
2. zabezpieczenia środków finansowych na remont drogi gminnej Nr 270113W ul.Kościuszki w gminie Celestynów.
3. zabezpieczenia środków finansowych na przebudowę drogi gminnej Nr 271638W Jatne- Janowiec i drogi gminnej Nr 
271629W Glina-Dyzin na odcinku DE w gminie Celestynów.
4. zabezpieczenia środków finansowych na remont drogi gminnej działki nr ewid. 352, 415 Ostrowik-Siwianka.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.



Wójt  wnioskował  o  wprowadzenie  do porządku obrad  projektu  uchwały w sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy 
miejscowości Celestynów.

Wniosek nie został przyjęty. (8 głosów przeciw, 6 głosów wstrzymujących, 1 głos za).

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a) szczegółowego określenia sposobu konsultacji z radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami
         pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

                    działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach
                    dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

    b) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
         w miejscowości Tabor,
    c)  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy
         Celestynów,
    d)  powołania Komisji Inwentaryzacyjnej,
    e) rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy,
    f)  rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy,
    g) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów,
    h) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2011-2020.

              i) zabezpieczenia środków finansowych na remont drogi gminnej działki nr ewid. 352, 415 Ostrowik-Siwianka.
               j) zabezpieczenia środków finansowych na przebudowę drogi gminnej Nr 271638W Jatne- Janowiec i drogi
                gminnej Nr 271629W Glina-Dyzin na odcinku DE w gminie Celestynów.
              k) zabezpieczenia środków finansowych na remont drogi gminnej Nr 270113W ul.Kościuszki w gminie
               Celestynów.
              l) przystąpienia do rządowego programu pn.,, Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II –
                 Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”. 
          3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4.  Zapytania Radnych.
         5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych.
         6. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         7. Sprawy różne.
         8. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 lipca 2011 roku.
         9. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2, ppkt a)
        Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego określenia sposobu konsultacji z radą działalności pożytku publicznego lub 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  projektów  aktów  prawa  miejscowego  w  dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

     Pan Andrzej Mrozowski powiedział, że znowelizowana ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, w art. 5 ust. 5 zobowiązuje organ stanowiący samorządu terytorialnego do określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Zgodnie z zapisem art. 
5a, ust. 1 ww. ustawy, określenie szczegółowego sposobu przeprowadzenia konsultacji ma istotne znaczenie nie tylko 
przy uchwalaniu programu współpracy Gminy Celestynów z organizacjami pozarządowymi, ale także przy uchwalaniu 
wszelkich  aktów prawa  miejscowego,  które  powinny podlegać  procedurze  konsultacji  w  dziedzinach  dotyczących 
działalności  statutowej  tych  organizacji.  Konsultacje  stwarzają  płaszczyznę  partycypacji  w  sprawach  ważnych
dla  gminy  oraz  organizacji  i  podmiotów,  zapewnia  formę  dialogu  społecznego  oraz  wzajemnego  uzyskiwania 
informacji  i  opinii  w zakresie  współpracy i  podejmowanych  aktów prawa miejscowego.  Zawarty w załączniku do 
uchwały regulamin uwzględnia konsultacje z radą działalności pożytku publicznego, która może zostać utworzona w 
Gminie Celestynów, zgodnie z zapisem art. 41e, ust. 1 i 2 ww. ustawy. 

       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej  Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja jednogłośnie przegłosowała cztery zmiany do projektu uchwały i wraz z poprawkami zaopiniowała projekt 
pozytywnie.



Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
     szczegółowego  określenia  sposobu  konsultacji  z  radą  działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o  działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach  dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 2, ppkt b)
     Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości  Gminy Celestynów prawa własności  nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Tabor.

       Pani Iwona Kołodziejczyk powiedziała, że wyraża się zgodę na nieodpłatne nabycie do zasobu nieruchomości Gminy 
Celestynów prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Tabor,  oznaczonej jako dz. ew. nr 789 o pow. 
17200 m. Zgodnie z danymi z ewidencji gruntów i budynków działka oznaczona jest użytkiem gruntowym  Ł – łąka. 
Jest to grunt niehipotekowany AWZ PBG-ON-4511/3565/74.

             
Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
pozytywnie, pod warunkiem zapisu o nieodpłatnym nabyciu.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
   nabycia  do  zasobu  nieruchomości  Gminy  Celestynów  prawa  własności  nieruchomości  gruntowej  położonej  w 

miejscowości Tabor.

        Uchwała została podjęta jednogłośnie.
 
        Ad. pkt 2, ppkt c)
         Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu 

Gminy Celestynów.

      Pani Iwona Kołodziejczyk  powiedziała, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie  gminnym  w przypadku  gdy  po  umowie  dzierżawy  zawartej  na  czas  oznaczony do  trzech  lat  strony 
zawierają  kolejne  umowy,  których  przedmiotem jest  ta  sama  nieruchomość,  wymagana  jest  zgoda  Rady  Gminy. 
Nieruchomość oznaczona jako działka 147/6 z obr. Ostrów  stanowi własność Gminy Celestynów. Położona jest na 
terenie nie objętym ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ponieważ obowiązujący plan 
zagospodarowania przestrzennego wraz ze studium zagospodarowania przestrzennego utracił swoją ważność dnia 31 
grudnia  2003  roku  na  mocy  art.  87  ust.  3  ustawy  z  dnia  27  marca  2003r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu 
przestrzennym.  Na  przedmiotowej  części  działki  usytuowany  jest  garaż  oraz  komórka,  które  stanowią  własność 
dzierżawcy. Dotychczasowa umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 31 
grudnia  2011  roku.  Dzierżawca  wnioskuje  o  zawarcie  kolejnej  umowy na  okres  3  lat.  Suma  lat  trwania  umowy 
przekracza 3 lata. W związku z powyższym wnoszę o podjęcie przez Radę Gminy Celestynów uchwały w powyższej 
sprawie.

       Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
negatywnie, ponieważ ta działka aktualnie widnieje na liście działek do sprzedaży przez Urząd Gminy.

      Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

        Uchwała nie została podjęta. (13 głosów przeciw, 1 za, 1 wstrzymujący).

         Ad. pkt 2, ppkt d)
         Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.

        Pani Iwona Kołodziejczyk powiedziała, że regulacja stanów prawnych nieruchomości użytkowanych przez Gminę, a 
będących  własnością  Skarbu  Państwa  jest  procesem  niezmiernie  istotnym  dla  efektywnego  gospodarowania 
nieruchomościami znajdującymi się w zarządzie Gminy. Zgodnie z art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 10 maja 1990 r. przepisy 
wprowadzające  ustawę  o  samorządzie  terytorialnym  i  ustawę  o  pracownikach  samorządowych 
(Dz.  U.  z  1990 r.,  Nr  32,  poz.  191  z  późn.  zm.):  „Gminie,  na  jej  wniosek,  może  być  także  przekazane  mienie 
ogólnonarodowe (państwowe), inne niż wymienione w ust. 1-3, jeżeli jest ono związane z realizacją jej zadań”. Zadania 
własne gminy obejmują m.in. sprawy gminnych dróg, ulic, mostów, placów oraz organizacji ruchu drogowego. Zatem 



Gmina Celestynów może wystąpić do Wojewody Mazowieckiego o nieodpłatne przekazanie nieruchomości zajętych 
pod drogi. W celu przygotowania wniosku Gmina zgodnie z art. 17 ww ustawy musi sporządzić spis inwentaryzacyjny 
mienia,  które podlega  nabyciu  na jej  rzecz.  Spis inwentaryzacyjny sporządza komisja  inwentaryzacyjna,  powołana 
przez  Radę Gminy,  według  zasad  określonych  w przepisach  wykonawczych  do  cytowanej  na  wstępie  ustawy,  w 
oparciu o zebrane materiały i wizje lokalne. Wnioskuję aby Rada Gminy powołała Komisję w 5-osobowym składzie. 
Proponuję żeby do Komisji weszło trzech pracowników Urzędu Gminy, którzy w ramach swoich obowiązków będą 
dokonywać  czynności  związanych  z  gromadzeniem,  sprawdzaniem  i  przygotowaniem  dokumentów  oraz  dwóch 
radnych oddelegowanych przez Radę Gminy do uczestnictwa w pracach Komisji, którzy z ramienia Rady Gminy będą 
współpracować z pracownikami Urzędu, czuwać nad poprawnością  działań oraz  wspólnie przygotować wymagane 
przepisami  prawa  materiały  niezbędne  do  przejęcia  przez  Gminę  nieruchomości  Skarbu  Państwa.  Komisja 
inwentaryzacyjna  będzie  działać  do  końca  obecnej  kadencji  Rady  Gminy  Celestynów,  a  po  jej  upływie  ulegnie 
rozwiązaniu. Wójt proponuje do komisji następujących pracowników: Monika Radzikowska – przewodniczący, Daniel 
Sulejewski – zastępca przewodniczącego i Marcin Jedynak – członek.

        
        Przewodniczący Komisji  Infrastruktury, Bezpieczeństwa    Publicznego  i Ochrony Środowiska 
        Radny Jacek Strzeżysz powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie.

       Do Komisji Inwentaryzacyjnej z ramienia Rady Gminy zostali wybrani następujący Radni: Izabella Filpowicz-Żaroń i 
Leszek Gąsiorowki.

        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
        powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.
       

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

         Ad. pkt 2, ppkt e)
         Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy.

        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Witold Garliński powiedział, że w dniu 03.08.2011 r. do Urzędu Gminy 
Celestynów wpłynęło pismo ze skargą Państwa Małgorzaty i Józefa Moczulskich w związku z bezczynnością Wójta 
Gminy Celestynów w kwestii gospodarki melioracyjnej w Celestynowie w związku z jego nieprofesjonalną, nieudolną 
działalnością,  jak również brakiem jakiegokolwiek nadzoru nad systemem melioracji  przy ul. Mokrej.  Komisja, po 
przeanalizowaniu dostępnej dokumentacji, po wysłuchaniu wyjaśnień pracowników urzędu gminy oraz po dokonaniu 
wizji lokalnej na ul. Mokrej w dniu 24 sierpnia 2011 r., stwierdziła bezzasadność skargi. Rów znajdujący się w pasie 
drogowym  na  ul.  Mokrej  nie  jest  rowem melioracyjnym.  Na terenie  Gminy Celestynów trwają  prace  związane  z 
opracowaniem planu kompleksowego odwodnienia gminy. Jednocześnie komisja uważa, że za niestosowną, cytowaną 
przez Skarżących „poradę” wójta w kryzysowej sytuacji należą im się przeprosiny.

        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
         rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy.

         Uchwała została podjęta jednogłośnie.

        Ad. pkt 2, ppkt f)

         Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki gminy Celestynów na Wójta Gminy.

        

        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Witold Garliński powiedział, że w dniu 29.07.2011 r. do Urzędu Gminy 
Celestynów wpłynęło od Wojewody Mazowieckiego pismo ze skargą Pani Iwony Kobak na Wójta Gminy Celestynów 
w  związku  z  zaniechaniem  czynności  mających  na  celu  uregulowanie  sytuacji  zalewanych  nieruchomości  w 
miejscowości  Regut.  Komisja, po wnikliwym przeanalizowaniu dostępnej dokumentacji,  po wysłuchaniu wyjaśnień 
pracowników urzędu gminy oraz  po dokonaniu wizji  lokalnej  w miejscowości  Regut  w dniu 24 sierpnia  2011 r., 
stwierdziła bezzasadność skargi. Zagrażający bezpieczeństwu przepust pod ul. Wiatraczną został naprawiony w trybie 
pilnym na podstawie protokołu konieczności podpisanego przez osoby zatrudnione (w dniu podpisania) w Urzędzie 
Gminy  i  przedstawiciela  wykonawcy  remontu.  Urząd  gminy  dysponuje  kompletem  niezbędnych  w  sytuacji 
zagrażającej  bezpieczeństwu mieszkańców dokumentów (łącznie z  protokołem odbioru),  które dostarczone  zostały 
Skarżącej. Nie stwierdzono również śladów zasypanego rowu. Na terenie Gminy Celestynów trwają prace związane z 
opracowaniem planu kompleksowego odwodnienia gminy. Jednocześnie komisja wyraża gotowość ponownego zajęcia 
się skargą po przedstawieniu przez Skarżącą dokumentacji na wykonane prace ziemne i odwadniające (podwyższenie 
terenu i przepusty) na jej terenie. 



         Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 

         rozpatrzenia skargi mieszkanki gminy Celestynów na Wójta Gminy.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

        Ad. pkt 2, ppkt g)

         Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów.

         Pani Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że  zwiększa się dochody budżetu na 2011 rok o kwotę 223,00 zł w 
dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo, w  związku ze zwiększonymi dochodami z tytułu dzierżawy. zwiększa się dochody 
budżetu na 2011 rok o kwotę 43.836,00 zł w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, w  związku: - z uzyskanymi 
dochodami ze sprzedaży składników majątkowych (kwota 200,00 zł);  -  z uzyskanymi dochodami z tytułu odsetek 
(kwota 1.636,00 zł). Zwiększa się dochody budżetu na 2011 rok o kwotę 20.685,00 zł w dziale 750 – Administracja 
publiczna, w  związku ze zwiększonymi dochodami z tytułu wpłat od szkół. Zwiększa się dochody budżetu na 2011 rok 
o kwotę 56.478,00 zł w związku: - ze zwiększonymi dochodami z podatku od czynności  cywilnoprawnych (kwota 
725,00 zł); ze zwiększonymi dochodami z podatku dochodowego od osób prawnych (kwota 55.753,00 zł). Zwiększa 
się dochody budżetu na 2011 rok o kwotę 7.872,00 zł w związku: z wypłatą odszkodowania dla SP w Regucie (kwota 
120,00 zł); z wypłatą odszkodowania dla PS w Starej Wsi (kwota 446,00 zł); z wypłatą odszkodowania dla gimnazjum 
(kwota 7.306,00 zł).  Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej dla projektu unijnego pn.  „Przedszkola równych  
szans!  …” –  (dochody  zaplanowano  w  rozdziale  80194  -  Pozostała  działalność,  właściwy  rozdział  to  80104  – 
Przedszkola).  Zwiększa się dochody budżetu na 2011 rok o kwotę 6.560 zł z tytułu odpłatności  ponoszonej przez 
rodzinę za pobyt  członka rodziny w Domu Pomocy Społecznej.  Zwiększa się  wydatki  majątkowe o łączną kwotę 
32.042,00 zł w związku ze zmianą stawki Vat-u od 2011 roku i koniecznością podpisania aneksów (umowy zostały 
podpisane w 2010 roku) dla zadań: - „Budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie: ul Prusa, Radzińska, Wesoła, 
Zacisze, Sucharskiego, Widok, Szkolna, Otwocka, Osiecka, Wrzosowa -zadanie X” – zwiększenie o kwotę 10.542,00 
zł; - „Budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie ul Leśna, Grabowa, Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka – 
zadanie IX” – zwiększenie o kwotę 21.500,00 zł. Zmniejsza się wydatki majątkowe w związku z zakwalifikowaniem 
zadań inwestycyjnych  do wydatków bieżących:  -  rezygnacja z zadania inwestycyjnego „Przebudowa ul. Pięknej  w 
Pogorzeli” - kwota 20.000,00 zł; - rezygnacja z zadania inwestycyjnego „Przebudowa ul. Kolejowej w Pogorzeli” – 
kwota 20.000,00 zł   i  zwiększenie wydatków bieżących  o kwotę 40.000,00 zł.   Zwiększa  się  wydatki  bieżące  na 
realizację  statutowych  zadań w związku z uzyskanymi  dochodami,  -  zwiększenia  wydatków na wynagrodzenia  w 
związku z koniecznością wypłacenia nieplanowanej odprawy emerytalnej w PS w Celestynowie. Zwiększa się wydatki 
majątkowe na realizację zadania inwestycyjnego budowa Punktu Przedszkolnego w Pogorzeli Warszawskiej o kwotę 
20.000  zł.  zmiany  w planie  bieżących  wydatków  budżetowych  na  2011  rok  poprzez  zmniejszenie  wydatków  na 
wynagrodzenia w rozdziale 80101 o kwotę 18.500,00 zł i zwiększenie wydatków na wydatki związane z realizacją 
zadań statutowych w rozdziale 80101 o kwotę 18.500,00 zł (zakup usług remontowych).  Zwiększa się wydatki o kwotę 
6.560,00  zł  na  zasiłki  celowe  dla  rodzin,  u  których  w  budynkach  mieszkalnych  powstały  szkody  spowodowane 
intensywnymi opadami deszczu na terenie Gminy Celestynów w lipcu br. Przekazuje się dotację celową dla zakładu 
budżetowego w kwocie 20.000,00 zł na modernizację komory rozprężnej w Śródborowie, ul. Warszawska. Zwiększa 
się  wydatki  w  zadaniu:  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie:  ul  Prusa,  Radzińska,  Wesoła,  Zacisze, 
Sucharskiego,  Widok,  Szkolna,  Otwocka,  Osiecka,  Wrzosowa  -zadanie  X”  –  zwiększenie  o  kwotę  10.542,00  zł, 
„Budowa kanalizacji  sanitarnej  w Celestynowie  ul  Leśna,  Grabowa,  Wiosenna,  Podgórna,  Laskowska,  Regucka  – 
zadanie  IX”  –  zwiększenie  o  kwotę  21.500,00  zł,   „Budowa  przydomowych  biologicznych  oczyszczalni  ścieków 
sanitarnych z odprowadzeniem wód oczyszczonych do studni chłonnych w Gminie Celestynów” – zwiększenie o kwotę 
18.000,00 zł,    Przekazuje  się  dotację  dla  zakładu  budżetowego w kwocie  20.000,00 zł  na  modernizację  komory 
rozprężnej  w  Śródborowie,  ul.  Warszawska.   Aktualizuje  soę  plan  dochodów  rachunku  dochodów  jednostek 
budżetowych  i  wydatków  nimi  finansowanych. Zgodnie  z  umową  Nr  0110/11/U  z  WFOŚiGW  w  Warszawie  o 
warunkowym  umorzeniu  pożyczki  dokonuje  się  zmniejszenia  rozchodów  w 2011  roku  o  kwotę  18.000,00  zł.  W 
związku z powyższym zmniejszeniu ulegają również przychody budżetu z tytułu zaciągniętych  kredytów  o kwotę 
18.000,00 zł.

Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  wnioskował  o  5  minut  przerwy na zebranie  się 
Komisji.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.



Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja  Finansów  wnioskuje  o 
zdjęcie  w dziale  700  kwoty  42  000  zł,  w związku z  uzyskanymi  dochodami  na  podstawie  wyroku  sądowego  za 
bezumowne korzystanie z nieruchomości oraz o zwiększenie dochodu z podatku od osób prawnych o kwotę 22 000 zł. 
Komisja wnioskuje o zdjęcie z działu 801 zwiększenia wydatków majątkowych na realizację zadania budowa Punktu 
Przedszkolnego w Pogorzeli Warszawskiej o kwotę 20.000 zł. Komisja zaopiniowała projekt ze zmianami pozytywnie.

Wnioski Komisji Finansów i Inwestycji zostały przyjęte. ( 13 głosów za, przy 2 wstrzymujących).

         Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 

         dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów.

        Uchwała została podjęta. 

         Ad. pkt 2, ppkt h)

      Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2011-
2020.

      Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że wprowadzono wartości zgodne z Uchwałą Budżetową na 2011 rok po zmianach. 
Dokonano zmian w poszczególnych latach w związku z wprowadzonymi zmianami dotyczącymi zaciągania kredytów i 
spłaty zobowiązań kredytowych i pożyczkowych.

       Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie.

         Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
         
         dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2011-2020. 

       

        Uchwała została podjęta jednogłośnie.

          

        Ad. pkt 2, ppkt i)

       Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków na remont drogi gminnej działki nr ewid. 352, 415 Ostrowik-
Siwianka.

    Pani  Monika  Jankowska  powiedziała,  że  w  związku  z  ogłoszonym  naborem  wniosków  w  ramach  programu 
wieloletniego pod nazwą ,,Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych-Etap II – Bezpieczeństwo- Dostępność – 
Rozwój” Gmina Celestynów będzie składać wniosek o dofinansowanie inwestycji:  remont drogi gminnej działki nr 
ewid.  352,  415  Ostrowik-Siwianka.  Występując  o  środki  unijne  w  ramach  tego  programu  należy  między  innymi 
zabezpieczyć w budżecie Gminy na 2012 r. wkład własny. Koszt całkowity zadania na podstawie kosztorysu wynosi  
440.  296  zł,  68  zł.  Wkład  własny  wynosi  70%  czyli  308,  207  zł.  Termin  składania  wniosków  upływa  dnia  5 
października 2011 roku.

        
        Przewodniczący Komisji  Infrastruktury, Bezpieczeństwa    Publicznego  i Ochrony Środowiska 
        Radny Jacek Strzeżysz powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały negatywnie.

         Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
        zabezpieczenia środków na remont drogi gminnej działki nr ewid. 352, 415 Ostrowik-Siwianka.
         
        Uchwała nie została podjęta. (14 głosów za, 1 przeciw).

         Ad. pkt 2, ppkt j)
         Podjęcie uchwały w sprawie  zabezpieczenia środków finansowych na przebudowę drogi gminnej Nr 271638W Jatne- 

Janowiec i drogi  gminnej Nr 271629W Glina-Dyzin na odcinku DE w gminie Celestynów.   
 
     Pani  Monika Jankowska  powiedziała,  że  że w związku z ogłoszonym naborem wniosków w ramach programu 

wieloletniego pod nazwą ,,Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych-Etap II – Bezpieczeństwo- Dostępność – 
Rozwój”  Gmina  Celestynów będzie  składać  wniosek  o dofinansowanie  inwestycji:  przebudowy drogi  gminnej  Nr 
271638W  Jatne-  Janowiec  i  drogi   gminnej  Nr  271629W  Glina-Dyzin  na  odcinku  DE  w  gminie  Celestynów. 
Występując o środki unijne w ramach tego programu należy między innymi zabezpieczyć w budżecie Gminy na 2012 r. 



wkład własny. Koszt całkowity zadania na podstawie kosztorysu wynosi 677. 249 zł a wkład własny gminy to 474. 074 
zł. Termin składania wniosków upływa dnia 5 października 2011 roku.

        Przewodniczący Komisji  Infrastruktury, Bezpieczeństwa    Publicznego  i Ochrony Środowiska 
    Radny Jacek  Strzeżysz powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt  pozytywnie,  gdyż  zdaniem Komisji  ma  on 

największe szanse na uzyskanie dofinansowania, ponadto najwięcej zyska gmina oraz ten odcinek został wprowadzony 
do budżetu na 2011 rok.

         
         Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
        zabezpieczenia środków finansowych na przebudowę drogi gminnej Nr 271638W Jatne- Janowiec i drogi  gminnej Nr 

271629W Glina-Dyzin na odcinku DE w gminie Celestynów.   

        Uchwała została podjęta. (10 głosów za, 3 przeciw, 2 wstrzymujące).

        Ad. pkt 2, ppkt k)
      W związku z tym, że inwestycja ubiegająca się o dofinnasowanie z programu wieloletniego pod nazwą ,,Narodowy 

Program Przebudowy Dróg  Lokalnych-Etap  II  –  Bezpieczeństwo-  Dostępność  –  Rozwój”  została  już  przez  Radę 
Gminy  wybrana  rozpatrywanie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na remont drogi 
gminnej Nr 270113W ul.Kościuszki w gminie Celestynów stało się  bezprzedmiotowe.

        Ad. pkt 2, ppkt l)  
    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  rządowego  programu  pn.,,  Narodowy  Program  Przebudowy  Dróg 

Lokalnych – Etap II – Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”. 

     Pani  Monika Jankowska  powiedziała,  że w projekcie  wyraża  się  zgodę na przystąpienie  Gminy Celestynów do 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II- Bezpieczeństwo- Dostępność – Rozwój”. W ramach 
Programu Gmina  Celestynów  udzieli  Powiatowi  Otwockiemu pomocy finansowej  z  przeznaczeniem na  realizację 
zadania:,,Przebudowa i rozbudowa ciągu dróg powiatowych Nr 2715W, 2722W i 2713W w m. Otwock, Pogorzel, Stara 
Wieś (Etap I:  przebudowa na rondo skrzyżowania dróg powiatowych Nr 2713W i 2722W z dojazdami w m. Stara 
Wieś, gm. Celestynów. W projekcie budżetu na rok 2012 Wójt Gminy zabezpieczy kwotę 100 000 zł na potrzeby 
realizacji zadania.

        Przewodniczący Komisji  Infrastruktury, Bezpieczeństwa   Publicznego  i  Ochrony Środowiska 
     Radny Jacek  Strzeżysz powiedział,  że Komisja  zaopiniowała  projekt  negatywnie.  Zdaniem Komisji  w pierwszej 

kolejności należałoby wykonać ciąg pierszo-rowerowy i remont nawierzchni na tym odcinku.

         Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
     przystąpienia  do  rządowego  programu  pn.,,  Narodowy  Program  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  –  Etap  II  – 

Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”.

        Uchwała nie została podjęta. (12 głosów przeciw, 3 wstrzymujących).

         Ad.pkt 3.
         Sprawozdanie z działalności Wójta pomiędzy Sesjami.

         Ad.pkt 4.
         Interpelacje Radnego Jacka Poplewskiego: 
        1. Kiedy będzie przygotowany projekt kanalizacji w Dąbrówce i Starej Wsi? Jeśli projektu w tym roku nie będzie, to co 

z terminem rzopoczęcia inwestycji.
        2. Czy w tym roku będzie wykonany projekt budowy ul.Pogorzelskiej? Czy będą jeszcze w tym roku wykonywane inne 

prace na tej ulicy?
        3. Czy jeszcze w tym roku będą wykonywane prace związane z udrożnianiem rowów?
          
        Interpelacje Radnego Roberta Wicika:
    1.  Gospodarka  Komunalna  otrzymała  pismo,  że  od  30  września  będzie  odcięty  zrzut  ścieków do  Otwocka?  Czy 

mieszkańcy będą mogli nadal korzystać z kanalizacji?
        2.  Co wiadomo w sprawie koncepcji budowy własnej oczyszczalni ścieków?

Interpelacje Radnego Stanisława Pawlaka:

1. Co się dzieje w sprawie remontu drogi powiatowej od drogi krajowej Nr 17 do Dyzina?



Interpelacje Radnego Jacka Strzeżysza:

1. Komisja Infrastruktury wnioskowała o comiesięczne aktualizowanie w sprawozdaniu z  działalności między Sesjami 
wniosku dotyczącego odwodnienia.
2.  Jaka  suma  została  przeznaczona  już  na  odwodnienie  i  czy  wszystkie  miejscowości  są  sprawiedliwie  tą  kwotą 
obdzielane.
3. Czy zapadła decyzja odnośnie ubiegania się o środki zewnętrzne na remont Zespołu Szkół.
4. Czy pojawiły się nowe informacje na temat słupa średniego napięcia na przedłużeniu ul.Wrzosowej?
5. Czy przepust na ul.Trytonów został wykonany?
6. Czy znalazły się jakieś Stowarzyszenia, które złożyły wnioski na przyszły rok odnośnie Lidera?
7. Czy Urząd Gminy wykonał jakieś czynności dotyczące koncepcji własnej oczyszczalni ścieków?
8. Czy została zakończona inwestycja utwardzonego placu w Starej Wsi i czy funkcjonuje on jako targowisko?
9.  Czy Urząd Gminy planuje przeznaczyć środki w przyszłorocznym budżecie odnośnie wykonania kocepcji czy też 
projektu architektonicznego bazarku w Celestynowie.
10. Czy są postępy w sprawie podpisania nowej umowy na odbiór ścieków przez OPWiKA?
11. Co się dzieje w sprawie kolektorów słonecznych?

Intepelacje Radnej Izabelli Filipowicz-Żaroń:

1. Czy w Urzędzie są osoby, które pomagają sołtysom i radom sołeckim w składaniu wniosków o środki zewnętrzne na 
cele sołectwa.

Interpelacje Radnego Pawła Felczyka:

1.  Czy  wszystkie  projekty,  które  zostały  złożone  w  celu  pozyskania  środków  zewnętrznych  obligują  nas  do 
zabezpieczenia środków własnych.
2. Co z pismem do  Dyrekcji Dróg w sprawie oświetlenia odcinka drogi w Ostrowiu ?
3. Kiedy zostanie skończony etap naprawy dróg w Ostrowiu?
4. Czy karpa, po wycince drzewa na środku drogi w Ostrowie zostanie usunięta?

Interpelacje Radnego Łukasza Winiarskiego:

1.  Jaka  jest  koncepcja  Urzędu  Gminy  w  sprawie  przedłużenia  umowy  dzierżawy  placu  pod  nadajnik  telefonii 
komórkowej na terenie Szkoły Podstawowej w Starej Wsi?
2.  Czy Urząd Gminy ma koncepcję jednego koordynatora wszystkich projektów realizowanych w ramach środków 
unijnych w Oświacie?
3. Czy będzie powołana pisemnie komisja inwentaryzacyjna przekazania majątku gminnego w Szkole Podstawowej w 
Ostrowiu?
4. Jakie są losy planu budowy parkingu przy Szkole Podstawowej w Celestynowie na ul.Wrzosowej?
5. Jakie są losy partycypacji współpracy rozbudowy Unipressu na Lasku?

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1.  Czy są lub będą przygotowane wnioski unijne na inwestycje zawarte w WPI, takie jak budowa kanalizacji, drogi 
termomodernizacja szkół.
2. Czy w Pogorzeli będą jeszcze w tym roku czyszczone i naprawiane rowy.
3. Czy można otrzymać kopię protokołu z przeglądu gwarancyjnego kanalizacji w Pogorzeli?
4. Czy Urząd będzie sam naprawiał nadpalony przystanek w Pogorzeli czy będzie się domagał odszkodowania?

Interpelacje Radnego Witolda Garlińskiego:

1. W lipcu na Sesji został złożony wniosek o umieszczanie w sprawozdaniu z działalności Wójta informacji o sprawach 
sądowych, w których stroną jest Gmina.

Interpelacje Radnego Mariana Celińskiego:

1. Czy Urząd Gminy rozważa zakup samochodu służbowego?

Interpelacje Radnego Leszka Gąsiorowskiego:

1. Co się dzieje w sprawie budowy boiska z programu ,,Radosna Szkoła” w Szkole Podstawowej w Starej Wsi?



         Ad. pkt 5.
         Odpowiedź na interpelacje Radnego Jacka Poplewskiego:
      1. Wójt  powiedział, że w tym tygodniu odbyło się spotkanie z projektantami kanalizacji. Projekty są prawie gotowe. 

Pozostaje kwestia lokalizacji rur na terenie lasów państwowych i uzyskania wszystkich zgód od lasów państwowych. 
        2. Wójt powiedział, że gmina jest na etapie podpisywania umowy na zakup rur na ul.Pogorzelską. Wójt powiedział, że 

podtrzymuje swoje zdanie odnośnie konieczności sporządzania projektu budowy ul. Pogorzelskiej. Termin wykonania 
projektu jest zawarty w umowie.

        3.  Wójt powiedział, że jeśli chodzi o udrażnianie rowów, to wszystkiego nie można od razu wykonać. 
          
         Odpowiedź na interpelacje Radnego Roberta Wicika: 

        1. Dyrektor Gospodarki Komunalnej Andrzej Ćwiek poinformował, że OPWiKa wystąpił w dziewięciu sprawach o 
zapłatę przeciw Gospdace Komunalnej  w Celestynowie.  W ośmiu sprawach Gmina Celestynów posiada wyroki  w 
pierwszej lub drugiej instancji, że te roszczenia są bezzasadne. 21 listopada br. będzie sprawa w Otwocku na kwotę 
5. 000 zł. OPWIKA przedstawiło umowę, do której Gospodarka ma pewne zastrzeżenia i się do nich ustosunkuje, aby 
warunki umowy były partnerskie. Gospodarka Komunalna przygotuje taryfę za wodę i ścieki dla Gminy Celestynów 
literalnie stosując taryfę w Otwocku. 

    2.  Wójt  powiedział,  że  w  zapytaniu  ofertowym  została  wyłoniona  firma,  która  będzie  przygotowywała  budowę 
ewentualnej oczyszczalni ścieków. Urząd Gminy jest na etapie podpisywania umowy. Są dwa potencjalne miejsca na 
umieszczenie oczyszczalni ścieków t.j. Regut i Pogorzel Warszawska, obok POL-Hotelu.

             
        Odpowiedź na interpelacje Radnego Stanisława Pawlaka:

       1. Wójt powiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych ma w swoich planach dalsze remontowanie nawierzchni drogi Jatne – 
Dyzin. Wójt zadeklarował chęć współpracy z powiatem w tym temacie.

        
         Odpowiedź na interpelacje Radnego Jacka Strzeżysza:

      1. Wójt powiedział, że poprosi Kierownika Referatu Inwestycji, aby przesłał drogą elektroniczną do wszystkich Radnych 
zestawienie dotyczące prac odwodnieniowych w gminie. 

      2. Wójt powiedział, że w okresie zagrożenia powodziowego prace odwodnieniowe były bardzo intensywne i realizowane 
na podstawie zarządzenia kryzysowego. W gminie Celestynów zostały powołane dwie spółki wodne w Glinie oraz w 
Dyzinie-Jatne.     

       3. Pan Paweł Szol powiedział, że od jutra lub od poniedziałku firma zajmująca się remontem dachu na Zespole Szkół 
ma zacząć zwozić materiał.

       4. Pan Paweł Szol powiedział, że ze względów finansowych inwestycja nie będzie prawdopodobnie zrealizowana w 
tym roku.

       5. Pan Robert Laszuk powiedział, że przepust na ul.Trytonów jest od około 3 tygodni naprawiony. Pan Paweł Szol 
powiedział, że gazownia wykonała prace na własny koszt.

       6. Wójt  powiedział, że z terenu Gminy Celestynów w poprzednich naborach Lidera wnioski złożyła straż pożarna z 
Dyzina i Celestynowska Inicjatywa Samorządowa. W obecnym naborze, który jeszcze nie jest rozstrzygnięty wniosek 
złożyła  Celestynowska Inicjatywa Samorządowa oraz kilka wniosków złożył Urząd Gminy Celestynów.

        7.  Wójt powiedział, że wyżej udzielił już odpowiedzi na temat koncepcji własnej oczyszczalni ścieków.
    8.  Pan  Paweł  Szol powiedział,  że  prace  budowlane  związane  z  wykonaniem placu  w Starej  Wsi  już  dawno  się 

zakończyły,  aczkolwiek  teraz  jest  przygotowywana  reszta  zaleceń  sanepidu.  Ogrodzenie  targowiska  zostało  już 
wykonane,  jest  utwardzany  teren  wokół  targowiska  na  miejsca  parkingowe  oraz  będzie  wykonana  tablica  z 
regulaminem targowiska. 

        9. Wójt powiedział, że poprosił Kierownika Inwestycji, aby złożył wniosek o środki na rozbiórkę Tęczynka oraz polecił 
gospodarce  przestrzennej,  aby  prace  związane  z  planem  zagospodarowania  terenu  bazarku  w  Celestynowie 
przyspieszyć.

        10.  Wójt powiedział, że wyżej udzielił już odpowiedzi na temat umowy z OPWIKA.
    11.  Wójt  powiedział,  że  nie  ma  oficjalnego  pisma  od  Gminy  Karczew  w  sprawie  dofinansowania  kolektorów 

słonecznych.

        Odpowiedź na interpelacje Radnej  Izabelli Filipowicz-Żaroń:
         
1. Wójt powiedział, że każdy sołtys czy też przedstawiciel rady sołeckiej przekazuje wnioski do budżetu do Urzędu. Są one 

przekazywane do Skarbnika, który wyznacza osobę w księgowosći zajmującą się środkami sołeckimi.
        
        Odpowiedź na interpelacje Radnego Pawła Felczyka:

        1. Wójt powiedział, że w momencie złożenia wniosku o dofinansowanie ze środków zewnętrznych nie powstaje jeszcze 



zobowiązanie pieniężne. Zobowiązanie zaciąga się dopiero w momencie podpisania umowy.
       2. Pan Paweł Szol  powiedział, że żadnej odpowiedzi od  Dyrekcji Dróg w sprawie oświetlenia odcinka drogi w 

Ostrowiu  nie było.
      3.  Pan  Paweł  Szol  powiedział,  że  drogi  w  Ostrowiu  są   w  trakcie  naprawy.  Ostatnio  wystąpiły  problemy  z 

mieszkańcami, rozmowy są kontynuowane. 
     
        Odpowiedź na interpelacje Radnego Łukasza Winiarskiego:

       1. Wójt powiedział, że sprawą  nadajnika telefonii komórkowej na terenie Szkoły Podstawowej w Starej Wsi będzie się 
niedługo zajmował Pan Robert Laszuk z kontroli wewnętrznej.

     2.Wójt  powiedział,  że  nie  ma jeszcze  ostatecznego  rozstrzygnięcia  odnośnie  koordynatora  wszystkich  projektów 
realizowanych w ramach środków unijnych w Oświacie?

     3.Wójt  powiedział,  że  poprosi  Panią  Danutę  Czerwińską  i  Pana  Roberta  Laszuka  o  zajęcie  się  sprawą  komisji 
inwentaryzacyjna przekazania majątku gminnego w Szkole Podstawowej w Ostrowiu?

      4. Wójt  powiedział, że w Celestynowie brakuje miejsc parkingowych, szczególnie obok Ośrodka Zdrowia,  dlatego 
polecił Referatowi Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, aby wystąpił o zgodę na wycinkę kilku drzew za 
Ośrodkiem  Zdrowia.  Pan  Paweł  Szol,  powiedział,  że  odnośnie  przestawienia  dalszej  części  płotu  przy  Szkole 
Podstawowej to jest już prawomocne zgłoszenie, więc nie ma przeciwskazań do przystąpienia do prac.

       5. Wójt  powiedział, że projekt Unipress jest w więszości realizowany ze środków unijnych. Dopóki te środki nie 
pojawią się na koncie to przedsięwzięcie mimo podpisania umowy nie może być realizowane.

          Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

        1. Wójt powiedział, że zasadą jest, że Urząd składa jak najwięcej wniosków o środki zewnętrzne.
        2. Wójt powiedział, że rów na ul. Leśnej w Pogorzeli został wykonany.W każdej miejscowości jest ogrom pracy.
       3. Wójt powiedział, że nie mógł osobiście uczestniczyć w komisji  gwarancyjnej kanalizacji w Pogorzeli. Pan Paweł 

Szol powiedział, że protokół został rozesłany do wszystkich uczestników komisji. Jak tylko protokół będzie podpisany 
zostanie przekazany Radnym.

        4. Wójt powiedział, że Pan Robert Laszuk zajmie się sprawą nadpalonego przystanku w Pogorzeli. 

        Odpowiedź na interpelacje Radnego Witolda Garlińskiego:

     1.Wójt  powiedział,  że przypomni  pracownikowi przygotowującemu sprawozdanie o umieszczaniu w sprawozdaniu 
informacji na temat spraw sądowych, których stroną jest Gmina Celestynów.

          
         Odpowiedź na interpelacje Radnego Mariana Celińskiego:

        1. Wójt powiedział, że ostatni samochód służbowy (polonez) został zezłomowany, gdyż stwarzał niebezpieczeństwo na 
drodze. Na dzień dzisiejszy są ryczałty i delagacje. Samochód służbowy jest w Urzędzie bardzo potrzebny.

         Odpowiedź na interpelacje Radnego  Leszka Gąsiorowskiego:

        1. Pan Paweł Szol powiedział, że odnośnie Radosnej Szkoły w Starej Wsi rozpatrywany jest przetarg.

        Ad. pkt 6.
        Wnioski lub oświadczenia Radnych.
        
      Radny  Henryk  Floriańczyk  wnioskował,  aby  sprawozdania  z  działalności  Wójta  pomiędzy  Sesjami  zawierały 

załączniki do punktów informujących Radnych z wykonywanych zadań inwestycyjnych ujętych w budżecie jakrównież 
wybranych z wolnej ręki.

          
        Wniosek został przyjęty. (14 głosów za, przy 1 wstrzymującym).

     Radny Łukasz Winiarski  złożył  wnioski do Wójta  w formie pisemnej. (pismo stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu).

           
     Radny Tadeusz  Floriańczyk powiedział,  że  mieszkańcy  zgłaszali,  że  mostek  na  Pogorzelskiej  Strudze  przy  ul. 

Kolejowej się zapada. Należałoby rozpoznać sytuację i ewentualnie zabezpieczyć, ponieważ grozi to katastrofą.

       Radny Jacek Strzeżysz  wnioskował, aby oświetlenie na terenie Szkół przeszło bezpośrednio pod zarząd Urzędu 
Gminy.

        
        Radny Romuald Ziętala wnioskował, aby został wykonany remont przepustu na ul. Broniewskiego.



        Przewodniczący Rady Mirosław Szyda wnioskował, aby Komisja Rewizyjna zajęła konkretne ostateczne stanowisko 
odnośnie umorzenia należności Państwa Piaseckich.

        Wniosek został przyjęty.

        Ad. pkt 7.
        Sprawy różne.
        
         Ad. pkt 8.
         Protokół z Sesji z dnia 26 lipca 2011 roku został przyjęty.

        Sporządziła: Katarzyna Świderska

                                                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                                                      Mirosław Szyda 
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